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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 2 

MANDAG DEN 8. NOVEMBER 2010 kl. 18. 

 

Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Anders Nielsen, Søren Jakobsen, Jack Schytt, Mette 

Bjersing, Erik Jonas Pedersen, Ulla Maltesen og Anders Hebo. 

 

Afbud:  Kresten Valdal, Søren Nielsen og Kim Christrup. 

  

Referent: Erik Jonas Pedersen. 

 

 

Dagsorden. 

 

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Under sæsonplanlægning blev holdturnering tilføjet. Dagsorden blev derefter god-

kendt. 

 

Pkt. 2: Siden sidst. 

Klavs Andreassen havde udsendt en del materiale fra DBF vedrørende udviklingskon-

sulentordningen, fremtidens badminton, kontingentforslag, regnskaber og budgetter. 

Materialet blev behandlet på HB mødet i forbindelse med Denmark Open i Odense.  

HB vil blive styregruppe for Fremtidens Badminton, og der blev nedsat en arbejds-

gruppe bestående af: Charlotte Malmroes, Brian Moesgaard, Carsten Munck og Knud 

Nielsen. 

Udviklingskonsulenterne må ifølge DIF ikke bruges til driften. Man fortsætter med 

nuværende finansiering, indtil der foreligger en ny aftale. Bestyrelsen mener, man skal 

betale for det antal timer konsulenten bruges af kredsen til klubesøg osv. 

Lone Klamer er blevet medlem af DBF’s Bredde- og Udviklingsudvalg. Der har været 

afholdt et møde, hvor man diskuterede ansøgningen til DIF strategiske udviklingspul-

je. Ansøgningen skal indeholde forhold, der giver:  

 Øget medlemstal 

 Skarpere profil 

 Voksenbadminton 

Et andet punkt er kontingent betaling, hvor kontingent- og licensudvalget har 3 for-

slag: 

1. Uændret kontingent og alle nye klubber er gratis medlemmer i projektperioden 

(5 år). 

2. Grundkontingent ens for alle klubber, derudover gradueret kontingent pr. med-

lem over f.eks. 100 medlemmer. Billigere for små klubber, dyrere for store 

klubber. 

3. Grundkontingent plus brugerbetaling for alle ydelser. 

Klavs Andreassen mente, at indstillingen ville være en blanding af 1. og 2. 

DBF årsregnskab udviser et underskud på ca. kr. 637.000, hvilket er mindre end bud-

getteret. I forbindelse med HB mødet d. 13. og 14. november vil der blive afholdt et 

budget seminar. Badmintonpeople vil koste ca. 75.000 mere end beregnet (ca. kr. 

250.000 pr. år). Net-1 er ny sponsor, der vil ikke blive lotteri i år. Der genforhandles 

sponsoraftaler. Derudover skal spil på egne kampe og pointgivning i holdturneringen 

diskuteres. 

 

Pkt. 3: Økonomi. 
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Anders Hebo udleverede det endelige års regnskab for sæsonen 2009/10. Regnskabet 

udviser et underskud på kr. 42.077. Regnskabet blev godkendt af bestyrelsen og kan 

sendes til revision. Regnskabsopfølgningen for perioden juli til oktober 2010 blev ud-

leveret. Det ser fornuftigt ud, og der er kun 1 udestående. 

 

Pkt. 4: Ny vej for Fremtidens Badminton. 

Materiale er udsendt. Vigtige punkter er: 

 Økonomi 

 Aktiviteter 

 Fælles love og organisation. 

Kredse kan sammenlægges, hvis der er et fælles ønske herom. Bornholm står i dag 

uden bestyrelse og fungerer ret effektivt ved hjælp af aktivitetsudvalg. Der har været 

tanker om, at SBKr. skulle være formel bestyrelse for Bornholm. Hvis dette skal blive 

aktuelt, må Bornholm komme med ønsker og udspil, ligesom afholdelse af evt. udgif-

ter skal afklares. Bestyrelsen må have noget mere konkret inden der tages stilling. 

 

Pkt. 5: Arrangement for SBKr.’s bestyrelse. 

Der var almindelig interesse for at afholde arrangementet i forbindelse med Copenha-

gen Masters. Lone Klamer vil undersøge priser, dato osv. 

 

Pkt. 6: Nyt fra udvalgene. 

 SSU. SM for hold er afviklet, desværre stadig med en del afbud. 3. runde af 

holdturneringen er afviklet, 4 hold er trukket. Østmesterskaberne afholdes i og 

af Lillerød, medens Anders Nielsen laver turneringen. Mange EBU turneringer 

ligger ofte samtidig med holdrunder, og derfor kommer der ikke så mange 

spillere ud. Fremover er det Anders Nielsen, der skal godkende regninger fra 

SSU. 

 USU. U11 og U13 vandt kredsmatchen i Odense. DBF Midtjylland deltog 

desværre ikke med deres bedste spillere. Overnatningen var ikke tilfredsstil-

lende. U15, U17 og U19 deltog i Danish Junior Cup og blev henholdsvis nr. 5, 

3 og 2. Danish Junior Cup var som sædvanligt et godt arrangement. I forbin-

delse med SM er bemanding (-Karlslunde), pokaler, blomster osv. klar. USU 

og SSU indstiller i fællesskab modtageren af Poul Erik Høyer pokalen. Der er 

3 ansøgere til årets ungdomsklub, USU foreslår, hvilken klub, der skal indstil-

les. Klavs Andreassen sender en mail om børneattester. M/K hold skal præci-

seres i holdturneringsreglementet. 

 VETU. Intet 

 BREDU. Mette Bjersing meddelte, at udvalget afholder sit 1. møde d. 11-11-

2010. 

 DU. Jack Schytt meddelte, at RSL sponserer nyt dommertøj (2 polo og 2 T-

shirt). Der mangler nogle mærker, bestilling aftales med Anders Hebo. Dom-

merkursus aflyst (5 tilmeldte, men 4 meldte afbud). Der er kommet 2 nye 

kredsdommere og 1 ny forbundsdommer (dansk). I forbindelse med den nye 

premiere super series, skal linjedommere have dommer kurser, hvilket har gi-

vet 2 nye dommere. Bøder for manglende dommere (kr. 2.000) træder i kraft i 

år. 

 IT. Oplysning om rabat hos Net-1 lægges på hjemmesiden. 

 Sæsonplanlægning og Holdturnering. Ulla Maltesen meddelte, at der afhol-

des sæsonplanlægnings møde d. 21-11-2010, og at sidste frist for ansøgninger 
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om turneringer for 2011/12 er d. 8-11-2010. Ulla Maltesen har ansøgt om 

SBKr. kredsmesterskaber for 2011/12. 

 Holdturneringen. Ulla Maltesen meddelte, at der allerede er trukket 4 senior-

hold, 28 ungdomshold og 3 veteranhold. I de 2 første holdrunder er der ikke 

givet bøder til klubber, der mangler at registrere holdspillere og manglende 

indtastninger for seniorhold. Portoen vil stige markant, og bør man i den for-

bindelse overveje at indberette holdsedler på en anden måde? 

 Breddekonsulenten. Intet 

 AU. Der afholdes AU møde hos Anders Hebo d. 30-11-2010 kl. 18.00. 

 

Pkt. 7: Eventuelt. 

Intet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødet slut kl. 22.10    godkendt 


